



Resolutions passed at the Second Extra Ordinary General Meeting held on 15 January 2019

We wish to inform you that the Second Extra Ordinary General Meeting (EGM) of Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the “Company”) was held in accordance with Article 124 of the Commercial Companies Law at 3:00 pm on 15 January 2019 at the Business Hall of the Capital Market Authority, Muscat, Sultanate of Oman.

Please see below decisions approved by the shareholders of the Company at the EGM:

- (1) The shareholders of the Company approved the amendments to some articles of the Company's Article of Association in accordance with the annexure of the EGM agenda circulated to the shareholders.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Tomotaka Inoue
Chief Financial Officer





قرارات اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية المنعقد بتاريخ ١٥ يناير ٢٠١٩م

نود أن نعلمكم بأن اجتماع الجمعية غير العادية الثانية ("الجمعية العامة غير العادية") لشركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة") قد تم عقدها وفقاً للمادة (١٢٤) من قانون الشركات التجارية في تمام الساعة الثالثة (٣:٠٠) من مساء يوم الثلاثاء الموافق ١٥ يناير ٢٠١٩م وذلك في قاعة رجال الأعمال بالهيئة العامة لسوق المال، مسقط، سلطنة عمان.

يرجى الاطلاع أدناه على القرارات المعتمدة من مساهمي الشركة من خلال الجمعية العامة غير العادية:

أولاً: اجتماع الجمعية العامة غير العادية:

- وافق مساهمي الشركة على تعديل بعض مواد النظام الأساسي للشركة وفقاً لجدول أعمال الجمعية العامة غير العادية الذي تم توزيعه على المساهمين.

وقع بالنيابة عن الشركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع

توماتاكو انيو
المدير المالي

